



Brussels, 31 May 2017

CM 3048/17

PTS A

COMMUNICATION

LIST OF ADOPTED 'A' ITEMS

Contact:	coreper.2@consilium.europa.eu
Tel./Fax:	+32.2-281.7814/7199
Subject:	3544th meeting of the COUNCIL OF THE EUROPEAN UNION (Competitiveness (Internal Market, Industry, Research and Space))
Date:	29 and 30 May 2017
Venue:	COUNCIL EUROPA BUILDING Rue de la Loi 155, 1048 BRUSSELS

Non-legislative activities

The 3544th meeting of the Council (Competitiveness (Internal Market, Industry, Research and Space)) on 29 and 30 May 2017 adopted the "A" items listed in 9530/17.

Item 1 was withdrawn following the Commission's withdrawal of the delegated act following the meeting of the Permanent Representatives Committee (Part 1) of 19 May 2017 which, at the initiative of Cyprus, concluded that there was the necessary qualified majority of the Member States intending to object to the delegated act.

The documents of item 15 should read as follows:

Item 15: 9094/1/17 **REV 1** MAMA 90 MA 4 MED 43 RELEX 392
9093/17 MA 3 MED 42 RELEX 391 **EU RESTRICTED**
+ ADD 1 **EU RESTRICTED**
+ **ADD 2** **EU RESTRICTED**

Activités non législatives

La 3544^e session du Conseil (Compétitivité (Marché intérieur, industrie, recherche et espace)) des 29 et 30 mai 2017 a adopté les points "A" repris au document **9530/17**.

Le point 1 a été retiré suite au retrait de l'acte délégué par la Commission suite à la réunion du Comité des représentants permanents (1^{re} partie) du 19 mai 2017 qui, à l'initiative de Chypre, a conclu qu'il y avait la majorité qualifiée requise des Etats membres ayant l'intention d'exprimer une objection à l'égard de l'acte délégué.

Les documents du point 15 sont à lire comme suit :

<u>Point 15 :</u>	9094/ <u>1</u> /17 <u>REV 1</u> MAMA 90 MA 4 MED 43 RELEX 392	
	9093/17 MA 3 MED 42 RELEX 391	EU RESTRICTED
	+ ADD 1	EU RESTRICTED
	+ <u>ADD 2</u>	EU RESTRICTED
